
Årsberetning 2024/2025 

Buvassbrenna Hytteforening 18.april 2025 

 
0. Godkjenning av innkalling 
1. Valg av referent 
2. Valg av to stk til å signere protokollen 
3. Referat fra foregående årsmøte, 29.mars 2024 
4. Revidert regnskap som følger kalenderåret v/Eldbjørg Alise Hansen 

a) Årsmøte godkjenner medlemsavgift 2025. 
5. Gjennomgang av beretning fra 2024/2025 v/Bjørn H.Moshuus 
6. Innkomne forslag og styreforslag med innstillinger. 

------------------------ 

4. Revidert regnskap som følger kalenderåret v/Eldbjørg Alise Hansen 

Se vedlegg. 

5. Gjennomgang av beretning fra 2024/2025 v/Bjørn H.Moshuus 

Løype og stiplaner   

Det har vært en snøfattig vinter, skiløypene har blitt kjørt opp når det har vært 
forsvarlig med tilstrekkelig snø.   Vi har fått beskjed fra vår løypekjører Jørn Vidar 
Lindborg at dette er siste sesongen han kan kjøre løypene for oss.  Sigve Oltedal er i 
kontakt med løypekjører Helge som kjører løypene til Tunhovd Idrettslag.  Dette er 
løypemaskinene som kjører bl.a. mellom Tunhovd og Langedrag, Tunhovd 
lysløyper og til Såtenatten over Hakatjønn.  Styret vil forhandle frem en avtale for 
løypekjøring for neste skisesong 25/26.    

Vi må ta en gjennomgang av løypene for å se hvor vi må utvide eller endre på 
traseen for å gi plass til løypemaskinene fra Tunhovd. Styret vil invitere til dugnad 
for å forbedre løypene der det trengs. 

Vann og avløpssystemet for Buvassbrenna hyttegrend. 

Styret har blitt løpende orientert om vann og avløpssystemet til Buvassbrenna 
Hyttegrend.  Det er prosess i Hallingdal der alle avløpssystem blir revidert.  For 
Buvatn er det verdiene for fosfor som ikke er innenfor akseptable nivå.  Dette må 
komme i orden for å få på plass et nytt løyve for avløpssystemet. Det er også ikke 
mulig for Nesbyen kommune å gi byggetillatelse for nye hytter i vårt hytteområde 



hvis renseanlegget ikke får fornyet løyve. Nils Rodegård er forsiktig optimistisk for 
at renseanlegget skal tilfredsstille rensekravene. 

På sikt må hytteforeningen vurdere å opprette at andelslag for å overta vann og 
avløpsanlegget. Nesbyen Kommune er ikke villig til å overta, men ser på lengre sikt 
at anlegget kan kobles til det nye renseanlegget i kommunen. 

 

Andre saker som styret har behandlet: 

- Deltakelse på Nesbyen Kommune infomøte vår og høst 
- Oppfølging av årsregnskapet for Buvatn Renseanlegg DA.  
- Styre har engasjert en gruppe medlemmer som jobber med påske skirenn 

18.april kl.14.00, Vel Møtt!  
- Sendt en søknad til Skue sparebank om støtte til opparbeidelse og vedlikehold 

av stier og løyper. 

Styremøter fra april 2024 til april 2025. 

Styret har avholdt 5 styremøter i perioden. Informasjon fra styremøtene er 
publisert løpende på hytteforenings webside 
https://buvassbrennahytteforening.no/ 

 

6. Innkomne forslag og styreforslag med innstillinger. 

-  Ingen forslag fra hytteforeningen medlemmer 

  

- Fra styret: 
o Hytteforeningen åpner en anbudsrunde for veivedlikehold og 

vinterbrøyting av Buvassbrenna hyttegrend.   

  

  



 



 


